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Zápis z jednání partnerského výkonného výboru 
Kraje Vysočina a Jihočeského kraje 

 
BŘEZEN 2023 

 
 

 

 
Termín jednání:  STŘEDA 29. 3. 2023 
 
Místo jednání: Restaurace U Dvou koček Tábor,  
 Svatošova 308/3 Tábor 39001 
 
Začátek jednání:          16:30 
  
Konec jednání:  19:45 
 
Přítomni: Michal Pazderník, Petr Jindra, Lukáš Dolejš, Roman Komenda, Kamil Vraspír  
 
Omluven: Jiří Tlustý 
 
Sekretáři: Jiří Matyáš, Petra Dufková 
 
 
 
 

 

 

Navržený program jednání:    bod vede 

  
1)  Úvod a schválení programu jednání   Pazderník 

2)  Jmenování Ověřovatele zápisu   Pazderník    
3)  Kontrola Zápisu z minulého jednání VV a plnění úkolů   Pazderník 

4) Rozpočet regionu    Matyáš, Dufková 

  - zpráva o čerpání rozpočtu, rozpočet 2023 návrhy úprav 

5) Materiály na RVH   Matyáš, Dufková 

6) Dotazníkové šetření s oddíly a Rozvojové projekty   Matyáš, Dufková 

7)  Informace jednotlivých komisí     předsedové komisí 
  LK; KRD; KMM; KRR; KPS; KŽF; DK        

8) KCTM Vysočina a Jižní Čechy    Pazderník, Dolejš 

9)  Informace z celostátního VV   Dolejš 

10)  Ostatní 

  - připomínkovací řízení 
  
  



 

2 
 

1) ÚVOD A SCHVÁLENÍ PROGRAMU 

Michal Pazderník, hejtman Kraje Vysočina, pověřen řízením VV, přivítal všechny přítomné členy RVV. VV schválil 
předložený program jednání.  
            

2) JMENOVÁNÍ OVĚŘOVATELE ZÁPISU 

Michal Pazderník navrhl a jmenoval Lukáše Dolejše ověřovatelem zápisu. 

 

VV vzal toto na vědomí 

 

3) KONTROLA ZÁPISU Z MINULÉHO JEDNÁNÍ VV A PLNĚNÍ ÚKOLŮ 

Proběhla kontrola zápisu z minulého jednání, všechny zadané úkoly byly splněny. 

 

4) ZPRÁVA O ČERPÁNÍ ROZPOČTU REGIONU, ROZPOČET 2023 

Petra Dufková přítomným členům předložila písemný materiál – podrobné čerpání rozpočtu za březen 2023.  

 

Přítomným byly Petrou Dufkovou a Jiřím Matyášem objasněny jednotlivé položky upraveného rozpočtu 2023. 
Všechny opravené položky byly komentovány v přiloženém dokumentu 

 

HLASOVÁNÍ      

PRO  5    PROTI    0     ZDRŽEL SE   0 

 

VV schválil upravený rozpočet 2023. 

 
 

5) MATERIÁLY NA RVH  

Mezi přítomnými proběhla široká diskuse ohledně připravovaných materiálů na RVH 
 

Úkol 03/2023 1: Zaslat podkladové materiály za jednotlivé komise do zprávy pro RVH.  

     Termín: 12. 4. 2023 

               Zodpovídají: členové RVV 

 

6) INFORMACE JEDNOTLIVÝCH KOMISÍ 

LK – Petra Dufková předložila podrobný písemný materiál a informovala o práci a jednání LK. V rámci LK se 
diskutovalo ohledně přípravy nové sezony a připravovaného materiálu Návrh systému vypsaných ligových soutěží 
a o případných možných změnách v předpisech soutěží, kaucí a o úpravách plánované TL. 

 

Úkol 03/2023 2: Zpracovat tabulku ke srovnání kaucí napříč regiony.  

     Termín: 30. 3. 2023 

               Zodpovídají: Petra Dufková 

 

Úkol 03/2023 3: Zajistit termín mimořádného jednání RVV po konzultaci s Jiřím Tlustým na 5. 4. 2023 od 17:00 
přes platformu Teams. 

     Termín: 30. 3. 2023 

               Zodpovídají: Jiří Matyáš 
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Lukáš Dolejš dovezl na jednání odměny pro soutěže 3+1. 

 

Úkol 03/2023 4: Rozdistribuovat do oddílů ceny pro soutěže 3+1. 

     Termín: 21. 4. 2023 

               Zodpovídají: Petra Dufková 

 

KRD – Michal Pazderník a Jiří Matyáš – informovali o probíhajících nominacích, dále hovořili o řešení dostupnosti 
dresů pro rozhodčí na novou sezonu.  

 

KPS – Kamil Vraspír hovořil o úspěšném nasazení našich rozhodčích do rakouských soutěží. Dále hovořil o 
možnostech zapojení do Rakouského dotačního programu, kdy partnerem pro tento program bude Jihočeský 
florbal. Lukáš Dolejš o těchto krocích informoval Zuzanu Svobodovou. 

 

KRR – Lukáš Dolejš informoval o termínu plánovaného březnového setkání velkých jihočeských oddílů, které se 
uskuteční 11. 4. 2023 v Týně n. V. od 18:00.  

 

KŽF – Roman Komenda – informoval o proběhlém jednání KŽF 22. 3. 2023 . Dále hovořil o přípravě Regiodnu 
6. 4. 2023 v Chýnově a o naplánovaném semináři s A. Dvořákovou, která bude hovořit na téma postavení žen ve 
florbale a s dívkami bude mít ryze „ženské“ povídání. 

 

KMM – Petr Jindra – informoval o přípravě regiodnu. 

 

DK – předložen písemný materiál. 

 

V rámci jednotlivých informací z komisí se hovořilo o výstupech z dotazníků, které zpracoval Jiří Matyáš a  
přítomní je měli k dispozici. Z těchto materiálů vyplynula potřeba úpravy používání brýlí do úrovně soutěží 
mladších žáků a dále se diskutovalo ohledně používání brýlí starších hráček, které hrají za mladší kategorii. 

 

7) KCTM VYSOČINA A JIŽNÍ ČECHY 

Informace probíhali jež během předešlých bodů. 

 

8) INFORMACE Z  CELOSTÁTNÍHO VV 

Lukáš Dolejš podal přítomným podrobné informace z jednání CE VV. 

 

9) OSTATNÍ 
a)  Připomínkovací řízení 

Mezi přítomnými se hovořilo o připravovaných materiálech k připomínkování, s kterými byli všichni dopředu 
seznámeni.  

 

Úkol 03/2023 5: Poslat vyjádření k Připomínkovaným materiálům. 

     Termín: 5. 4. 2023 

               Zodpovídají: členové VV 

 

b) Body k projednání na jednání hejtmanů v červnu 2023 

 

Úkol 03/2023 6: Poslat návrh témat pro jednání hejtmanů v červnu 2023. 

     Termín: 5. 4. 2023 

               Zodpovídají: členové VV 
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c) Předávání pohárů  

Mezi přítomnými se rozdělily možnosti pro předávání pohárů při posledních utkáních všech našich soutěží. 

 

 
Další termín jednání bude ve středu 19. 4. 2023 od 16:30 v Jihlavě - Retro Cafe Jihlava, Znojemská 58. na jednání 
bude přítomen host – Martin Musil. 

 
Jednání ukončeno v 19:45. 
 
Zapsala: Petra Dufková 
Ověřil: Lukáš Dolejš, jmenovaný ověřovatel 


